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4-latek przyniósł 
do przedszkola skręta
\\\ PIASECZNO 

Dzieci idąc do przedszkola, zabierają z domu zabawki. 4-letni 
chłopczyk nie zabrał ze sobą autka ani ulubionego misia...  
Do przedszkola przyniósł za to nadpalonego skręta.  

Ojciec chłopca, który przyniósł skręta do przedszkola, usłyszał zarzut  
posiadania środków odurzających
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\\\ TOMICE 

Walczyli o bezpieczeństwo  
na swojej ulicy latami. Udało 
się przekonać większość,  
że progi spowalniające, które 
zbudowano trzy lata temu 
na Kwiatowej, są bardzo 
potrzebne. Teraz na prośbę 
jednego z mieszkańców 
zostały przebudowane. 

W e wtorek, 3 października miesz- 
kańców ulicy Kwiatowej obu-

dziły głośne prace drogowe, które 
wzbudziły przede wszystkim ogrom-
ne zdziwienie. Drogowcy wcale nie 
łatali dziur, których tutaj jest bardzo 
dużo, lecz przerabiali progi drogo-
we, które niecałe 3 lata temu zostały  
zbudowane.

\\\   Zmarnowane  
pieniądze sołeckie 

– Każdy ten próg kosztował 4 
tysiące złotych. Trzy takie progi to 
prosty rachunek 12 tysięcy złotych, 

które właśnie poszły w piach – mówi 
Jarosław Zakrzewski mieszkaniec ulicy 
Kwiatowej.

Jarosław Zakrzewski jako przed-
stawiciel mieszkańców postanowił 
ustalić, dlaczego gmina podjęła decy-
zję o przebudowie spowalniaczy. To, 

co usłyszał, było dla wszystkich zaska-
kujące. Remont progów drogowych, 
które spełniały do tej pory swoją rolę, 
został wykonany na prośbę jednego  
z mieszkańców Tomic, który nawet nie 
zawiadomił swoich sąsiadów o takim 
działaniu. 

Jak dobrze mieć sąsiada

Mateusz Baj zastępca burmistrza gminy Góra Kalwaria przyznaje, że wniosek 
dotyczący progów wpłynął do urzędu od jednego mieszkańca, który zwrócił 
uwagę, że są one za wysokie i uszkadzają mu auto
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\\\ PRAŻMÓW 

Rada Gminy Prażmów  
na ostatniej sesji przyjęła 
uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej  
z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej  
w Warszawie. 

W ubiegłym tygodniu radni prze-
głosowali stosunkiem 11:2 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia po-
życzki długoterminowej z Wojewódz-
kiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie. Było 
to już drugie głosowanie nad tym do-
kumentem. Poprzednio radni w więk-
szości nie wyrazili zgody na przyjęcie 
uchwały. W tym przypadku wymagana 
była większość bezwzględna. 

Łącznie  na wywiezienie niebez-
piecznych odpadów z Nowego Praż-
mowa potrzebne jest ponad 21,6 mln 
zł. Gmina może liczyć na częściowe 
finansowanie z Narodowego Fundu-
szu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie w kwocie ponad 
8,6 mln zł w formie dotacji. 

Resztę kwoty ma właśnie pokryć 
pożyczka 13 mln złotych z WFOŚiGW 
oprocentowana 1,5% na 15 lat. Po 10 
latach gmina będzie mogła wystąpić o 
jej umorzenie. 

– Mamy obiecane finansowanie w 
formie pożyczki tak zwanej odwróco-
nej, czyli umorzenie na koniec 30 pro-
cent od kwoty 13 milionów – mówił 
na wrześniowej sesji rady gminy wójt 
Prażmowa Jan Adam Dąbek. 

W połowie października wójt za-
warł porozumienie ze spółką Nitro-
-Chem S.A. w sprawie usunięcia tok-
sycznych odpadów z nielegalnego 
składowiska w Nowym Prażmowie. 

Umowa gwarantuje gotowość spółki 
do pokrycia kosztów zagospodarowa-
nych odpadów, których dokumentacja 
wskazuje, że pochodzą one z „Nitro-
-Chem” S.A.

Według nieoficjalnych informacji 
wójt Prażmowa nadal będzie zabiegać 
o wsparcie finansowe ze strony sta-
rostwa powiatowego, jak i marszałka 
województwa mazowieckiego.

Katarzyna Kowalska

Radni wyrazili 
zgodę na pożyczkę 

„Mamy obiecane 
finansowanie w formie 

pożyczki tak zwanej 
odwróconej, czyli 

umorzenie na koniec  
30 procent od kwoty  

13 milionów”

W ubiegłym tygodniu radni przegłosowali stosunkiem 11:2 uchwałę sprawie 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie
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    INFORMACJA
Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2023r., poz. 344 z późn. zm.) informuje, że na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul. Chyliczkowska 14 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Oferty nieruchomości-
Oferty sprzedaży, zamieszczony został wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych 
 do zbycia w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowych dzierżawców, dot. działek nr: 1/570,  
nr 1/299, nr 1/457, nr 1/384 z obrębu Linin II gm. Góra Kalwaria wraz z udziałami w działkach  
drogowych nr 35, 36, 37, 38 z obrębu Linin II gm. Góra Kalwaria.

Powyższy wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres od 25.10.2023 r. do 15.11.2023 r.  
oraz zamieszczony na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez  
okres 21 dni.    

Starosta Piaseczyński Ksawery Gut

\\\ PIASECZNO 

Do końca roku miasto ogłosić 
ma przetarg na opracowanie 
projektu architektonicznego 
zagospodarowania centrum 
Piaseczna. Zgodnie  
z wcześniejszymi obietnicami 
miasta, opracowanie ma 
uwzględnić funkcje kina. 

W ostatnich dniach władze miasta 
zmieniły nazwę zadania, które 

objąć ma projekt zagospodarowania 
centrum miasta w rejonie ulic War-
szawskiej i Zgoda. Na placu, na terenie 
obecnego parkingu powstać może no-
wy wielofunkcyjny obiekt, uwzględnia-
jący upragnione przez mieszkańców 
kino, które działałoby cały rok. Obec-
nie jedynie latem korzystać mogą z 
kina letniego „pod chmurką”, przez co 
projekcje uzależnione są od pogody i 
czasem niestety muszą być odwołane. 

\\\   Nic się nie zmieniło
Na ostatniej sesji rady miasta wła-

dze Piaseczna zmieniły opis planowa-
nego zadania, wpisanego do budżetu, 
który widnieje teraz pod hasłem kom-

pleks zabudowy teatralno-kulturalnej i 
administracji publicznej. Jednak jak za-
pewniają urzędnicy, w kwestii funkcji, 
jakie miał spełniać, nic się nie zmieniło. 
– Od początku założeniem jest budowa 
sali widowiskowej wielofunkcyjnej, w 
której może odbyć się koncert, spektakl 
teatralny czy pokaz filmu – potwierdza 
Joanna Ferlian-Tchórzewska, rzecznicz-
ka prasowa Urzędu Miasta i Gminy Pia-
seczno. – W związku z tym, że będzie 

to konkurs architektoniczny, zwycięski 
projekt wyłoni jury konkursowe. Oczy-
wiście wcześniej został przygotowany 
program funkcjonalno-użytkowy, w 
którym uwzględniono wytyczne Cen-
trum Kultury odnośnie projektowania 
budynku dla potrzeb kultury – wyjaś-
nia Ferlian-Tchórzewska.

Na zaprojektowanie obiektu zare-
zerwowano na razie 70 tys. złotych, ale 
prawdziwym wyzwaniem dla gminy 
będzie sfinansowanie prac budow-
lanych. Szczególnie że na realizację 
czekają tak potrzebne inwestycje, jak 
szkoła w Julianowie oraz basen, na któ-
rego budowę miasto ma coraz mniej 
czasu, aby nie stracić działki przy ul. 
Chyliczkowskiej. 

\\\   Bardziej kameralnie  
w Konstancinie  
i na Ursynowie

Przypomnijmy, w Piasecznie przed 
laty istniało kino „Mewa”. Przy ul. Sien-
kiewicza do kas po bilety ustawiały się 

kolejki. Tu przyprowadzano też szkolne 
wycieczki z pobliskich szkół, aby obej-
rzały coś „pożytecznego”, a i „Despe-
rado” można było tu obejrzeć. Jednak 
wraz z pojawieniem się w Warszawie 
i Jankach multipleksów, nienadążające 
za coraz to nowocześniejszy technolo-
giami kino przy ul. Sienkiewicza zaczę-
ło podupadać, aż w końcu w 2004 roku 
przestało istnieć. 

Dziś trend niejako zaczął się od-
wracać – mieszkańcy nie chcą już do-
jeżdżać do pełnych ludzi sal pachną-
cych popcornem i przepłacać za bilety, 
by oglądać filmy poprzedzane blisko 
półgodzinną projekcją… reklam. Na ra-
zie miłośnikom bardziej kameralnego 
kina nie pozostaje nic innego, jak filmy 
w konstancińskiej Hugonówce czy Ur-
synowskim Centrum Kultury „Alter-
natywy”, które niedawno wyposażono 
 w nowoczesny projektor. Bliżej, taniej 
i bez reklam. 

Anna Żuber

Plan na centrum z kinem 
wciąż realny 

Wyzwaniem dla gminy 
będzie sfinansowanie prac 

budowlanych
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\\\ POWIAT 

Zarząd Dróg Miejskich  
w Warszawie podsumował 
pierwszy rok funkcjonowania 
buspasa na ul. Puławskiej. 
Zarządca chwali się 
sprawniejszym transportem  
i większą liczbą pasażerów  
w autobusach. Problem  
w tym, że wraz z tą zmianą  
nie wzrosła liczba kursów.  

C hoć o buspasie na Puławskiej, czyli 
drodze krajowej nr 79 mówiło się 

już co najmniej od kilku lat, jego poja-
wienie się rok temu wywołało wstrząs 
przede wszystkim wśród kierowców, 
którzy utknęli w gigantycznych kor-
kach. Ich oburzenie potęgował fakt, że 
uruchomiono go, nie czekając na ot-

warcie Puławskiej Bis. Później okazało 
się, że wiele do życzenia pozostawia or-
ganizacja ruchu na skrzyżowaniu drogi 
krajowej z ul. Karczunkowską, co nie 
tylko utrudniało dojazd do nowej trasy, 
ale też jeszcze bardziej korkowało ul. 
Puławską.

Zarząd Dróg Miejskich chwali jed-
nak wdrożone buspasy i pokusił się o 
analizę sytuacji na Puławskiej, podsu-
mowującą rok ich funkcjonowania. – 
Gdyby pasażerów autobusów jeżdżą-
cych po buspasach na ulicy Puławskiej 
wsadzić do samochodów, to codzien-
nie byłoby to niemal 30 tysięcy aut na 
ulicach Warszawy więcej. Przez rok 
funkcjonowania wydzielonych pasów 
ruchu Warszawski Transport Publiczny 

przewiózł tam prawie 12 mln pasaże-
rów – poinformował ZDM. 

\\\   Mniej czasu w autobusie
Jak podkreśla ZDM, zanim wpro-

wadzono buspas, wszystkie autobusy 
nią kursujące miały opóźnienia. Obec-
nie jeżdżą sprawnie i punktualnie. We-
dług analizy zarządcy warszawskiej 
sieci ulic i dróg każda osoba regularnie 
korzystająca w godzinach szczytu z linii 
709, 727 i 739 na odcinku Warszawa-
-Piaseczno podróżuje obecnie o ponad 
10 godzin miesięcznie krócej (blisko 
pół godziny dziennie), niż przed wpro-
wadzeniem buspasa. 

– Większa punktualność autobu-
sów i szybszy czas ich dojazdu do cen-
trum miasta to największe korzyści z 
buspasa na ul. Puławskiej. Znacząco 
zwiększyła się również liczba pasaże-

rów korzystających z autobusów na 
tej trasie – mówi Michał Olszewski, 
zastępca prezydenta m.st. Warszawy. 
– Zapewniając pasażerom autobusów 
pewny i stały czas przejazdu – nie-
zależnie od pory albo dnia tygodnia 
– realizujemy politykę transportową 
miasta, która polega na polepszeniu 
jakości transportu zbiorowego, jak 
też poprawie komfortu życia miesz-
kańców Warszawy oraz ograniczeniu 
negatywnego wpływu transportu 
na środowisko naturalne – wyjaśnia  
Olszewski.

\\\   Jest szybciej
Przed wytyczeniem buspasa auto-

busy linii 709, 727, 739 – czyli głównych 

linii na tej arterii – właściwie przez cały 
dzień przyjeżdżały do pętli przy stacji 
metra Wilanowska spóźnione. Jedynie 
wczesnym rankiem i wieczorami mniej 
więcej trzymały się rozkładu. – Dziś jest 
zupełnie inaczej. Czas przejazdu skrócił 
się na tyle, że konieczna była korekta 
rozkładów jazdy – podkreśla ZDM.

Jak podaje ZDM, w 2019 roku po-
łowa autobusów, jadących w stronę 
Warszawy, w ciągu dnia potrzebowała 
w porannym szczycie nawet 32 mi-
nut, aby przejechać odcinek rozkła-
dowo przewidziany na ok. 17 minut. 
Najdłuższe przejazdy trwały ponad  
36 minut. 

W kierunku Piaseczna największe 
utrudnienia widoczne były w szczycie 
popołudniowym, natomiast po wpro-
wadzeniu buspasa czas przejazdu to 
ok. 18-20 minut przy rozkładowym 15 
minut. W 2019 roku przejazd zajmował 
30-35 minut, wiosną 2022 roku czas 
ten zmalał do 22-25 minut.

\\\   Więcej pasażerów, 
kursów wciąż za mało

ZDM policzył także ilu pasażerów, 
korzystało ze wszystkich linii, korzy-
stających z buspasów na Puławskiej. 
Oprócz linii 709, 727, 739 były to także 
linie 209, 715 i 737.

Ich liczbę wyliczono na podstawie 
danych z wejść do pojazdów pocho-
dzące z systemów zliczania pasażerów. 
Zbadane zostały wszystkie linie kursu-
jące buspasami na ulicy Puławskiej. I 
tak przez pierwszy rok funkcjonowania 
buspasów autobusy tych linii przewio-
zły 11 mln 944 tys. pasażerów. Najbar-
dziej wykorzystywanymi miesiącami 
były październik i marzec. Dziennie 
korzysta z nich ok 39-40 tys. osób. W 
soboty autobusami korzystającymi z 
buspasów podróżuje średnio ponad 
21,5 tys. osób.

Wzrost liczby pasażerów na ulicy 
Puławskiej wyniósł we wrześniu 2023 
roku 18,1 procent, w odniesieniu do 
września poprzedniego roku. Dla po-
równania, we wszystkich autobusach 
Warszawskiego Transportu Publicz-
nego ten wzrost wyniósł 3,5 proc. – To 
oznacza, że buspas przyciągnął wielu 
nowych pasażerów – zaznacza ZDM. – 
Najwięcej osób podróżuje autobusami 
linii 709 – to ponad 48 procent wszyst-

kich podróżnych. Najwięcej podróż-
nych przybyło natomiast w 727, ok. 
25% w porównaniu z poprzednim ro-
kiem. Jeśli założymy, że w samochodzie 
podróżuje średnio 1,4 osoby w każdym 
pojeździe, gdyby wszyscy pasażerowie 
autobusów przesiedli się do au,t to po-
trzebowaliby 28,5 tys. samochodów w 
dni powszednie i 15,5 tys. w soboty. 

Z pomiarów Zarządu Dróg Miejskich 
wynika, że ulicą Puławską na granicy 
Warszawy jesienią 2022 poruszało się 
w dni powszednie ok. 61 tys. pojazdów. 
Ich liczba zwiększyłaby się więc aż o 46 
procent – podkreśla ZDM. 

Niestety ZDM nie podał aktualnych 
czasów przejazdu samochodów, poru-
szających się zwykłymi pasami ruchu 
na ul. Puławskiej, ani też jakie kroki 
podjęto, aby obsłużyć dużo większą 
liczbę pasażerów. 

Jeszcze zanim wdrożono buspasy, 
pasażerowie narzekali na ścisk w po-
jazdach Zarządu Transportu Miejskiego 
w godzinach szczytu. Po ich urucho-
mieniu wielokrotnie sygnalizowali, że 
nie mieszczą się do przepełnionych 
autobusów.

Anna Żuber

Rok buspasa na Puławskiej

Buspas przyciągnął wielu nowych pasażerów komunikacji miejskiej. Najwięcej 
osób podróżuje autobusami linii 709

Puławska przed wprowadzeniem buspasów 

Z wdrożenia buspasów niezadowoleni 
są kierowcy
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Teraz Turcja jest bliżej niż wam się wydaje. Dla tych, którzy pragną doświadczyć tam-
tejszych aromatów, smaków i autentycznych produktów, powstało specjalne miejsce, 
które spełni wszystkie te pragnienia. Od kilku dni w Konstancinie-Jeziornie działa  
sklep turecki – Mała Turcja. 

– Ta nazwa mówi wszystko. Nie trzeba kupować wycieczki do Turcji, aby posma-
kować naszych znanych na całym świecie słodyczy, takich jak chałwa czy turecka 
baklawa. Wystarczy odwiedzić nasz sklep, który sprowadza produkty świeże i najlepszej 
jakości prosto z Turcji – mówi Yousif Khalaf właściciel sklepu. 

Pan Khalaf dodaje, że oprócz produktów spożywczych, wśród których dominują  
kawa, herbata, a nawet nabiał i wędliny każdy znajdzie coś dla siebie. 

– Znajdziecie u nas Państwo także naturalne, tureckie kosmetyki między innymi 
szampony, olejki i kremy. Poza tym zachęcam do kupowania oryginalnych naczyń, 
jak pięknie zdobione dzbanki i tygielki do kawy, które z całą pewnością mogą być  
bardzo ciekawymi prezentami na różne okazje – mówi właściciel. 

Sklep turecki Mała Turcja w Konstancinie-Jeziornie znajduje się przy ulicy Warszaw- 
skiej 31 i jest otwarty 7 dni w tygodniu. Od poniedziałku do soboty od godziny 10.00.  
do 20.00. W niedzielę od godziny 11.00. do 19.00. Więcej informacji na temat sklepu znaj-
dziecie Państwo w internecie. Miłego dnia/ İyi günler! 

Smaki i zapachy orientu 
w Konstancinie-Jeziornie 
Polacy od lat znajdują się w pierwszej dziesiątce turystów  
najczęściej odwiedzających Turcję. Nasi rodacy jeżdżą tam  
nie tylko dla przepięknej pogody i cudownych plaż,  
ale także dla wyjątkowej kuchni, pełnej egzotycznych smaków. 
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Spektakle pn. „Czysta Ziemia Ziemowita” zostały 
przygotowane przez Wydział Gospodarki Odpadami 
w ramach kampanii edukacyjno-informacyjnej Gminy 
Piaseczno pn. „Odpadów mniej – ziemi lżej”. Przedsta-
wienia odbędą się w jedenastu piaseczyńskich przed-
szkolach i będą przeznaczone dla dzieci  3-6 letnich. 

Magia segregacji i recyklingu 
Spektakl opowiada historię Czarodzieja Czarka, 

który nie potrafi właściwie postępować z wytworzo-
nymi przez siebie odpadami. Jego nauczycielami stają 
się Ziemowit i Rózia, którzy wyjaśniają bohaterowi 
zasady segregacji odpadów oraz wskazują, że nie-
właściwe postępowanie z odpadami ma poważne 
konsekwencje dla środowiska, zdrowia ludzi oraz całej 
przyrody. Czarek, poznawszy tajniki magii segregacji, 
przeprowadza w spektaklu magiczny pokaz,  prezen-
tuje dzieciom, jak z odpadów można tworzyć nowe, 
użyteczne produkty. Dzięki temu dzieci dowiedzą się, 
że odpady są również szansą na tworzenie czegoś 
wartościowego, jak np. ozdoby czy zabawki. 

Przedstawienie  „Czysta Ziemia Ziemowita” nie 
tylko uczy dzieci segregacji odpadów, ale także po-

kazuje, że niewłaściwe postępowanie z nimi prowa-
dzi do zanieczyszczenia powietrza, wody i gleby, co 
ma negatywne  skutki zarówno dla zdrowia ludzi, jak  
i stanu środowiska. Ponadto inspiruje najmłodszych 
do podejmowania działań, dzięki którym w przyszłości 
będą mogły żyć w czystszym i zdrowszym środowisku. 

Edukacja najmłodszych
Edukacja w zakresie ochrony środowiska jest nie-

zwykle ważna, a jej rozpoczęcie już w młodym wieku 
przynosi wiele korzyści. Dzieci są bardziej podatne 
na wyrabianie dobrych nawyków. Edukacja ekolo-
giczna od najmłodszych lat pomaga w utrwalaniu 

proekologicznych zachowań, takich jak segregacja 
odpadów, oszczędzanie energii czy dbanie o czystość 
środowiska. W miarę uczenia się o ekologii, dzieci stają 
się bardziej świadome problemów środowiskowych, 
co również pozwala im podejmować  przemyślane 
decyzje i wpływać na zachowanie rówieśników i człon-
ków rodziny.

Spektakl pn. „Czysta Ziemia Ziemowita” jest jed-
nym z elementów kampanii edukacyjnej  Wydziału 
Gospodarki Odpadami, realizowanej pn. „Odpadów 
mniej – ziemi lżej”. W jej ramach, dla najmłodszych 
mieszkańców gminy zostały również opracowane 
książeczki z zadaniami, które również poprzez zaba-
wę mają za zadanie zwiększać ich wiedzę na temat 
właściwego postępowania z odpadami. Za pomocą 

zadań, rebusów oraz kolorowanek najmłodsi uczą się 
zasad segregacji odpadów. 

 Więcej informacji na temat działań Wydziału Go-
spodarki Odpadami znajduje się na stronie: https://
odpady.piaseczno.eu/

„Kampania edukacyjno-informacyjna Wydziału 
Gospodarki Odpadami Urzędu Miasta i Gminy Pia-
seczno”

„Czysta Ziemia 
Ziemowita” 
Już w listopadzie do piaseczyńskich przedszkoli zawita kolorowy ptak Ziemowit,  
papuga Rózia oraz Czarodziej Czarek. To właśnie oni będą edukować  
najmłodszych w zakresie właściwego postępowania z odpadami, zalet recyklingu 
oraz konieczności ochrony naszej planety. 

Edukacja w zakresie ochrony środowiska jest niezwykle ważna, a jej rozpoczęcie już w młodym wieku przynosi wiele korzyści

A byłoby to uczciwe, choćby z tego 
względu, że spowalniacze zostały wy-
konane za pieniądze z funduszu sołe-
ckiego.

\\\   Noga z gazu?  
Już nie

Progi drogowe na ulicy Kwiatowej 
są cztery, ale przebudowane zostały tyl-
ko trzy, co też wydawało się dla wszyst-
kich niezrozumiałe.

 – Ja się dowiedziałem w gminie, 
że ten ostatni próg nie został przebu-
dowany, bo on jest do likwidacji – wy-
jaśnia Zakrzewski. 

– Ale tak naprawdę, one  zostały 
zmienione do wjazdu na posesję do 
tego mieszkańca, który zgłosił sprawę 
do urzędu – mówi Beata Dzwonkow-
ska mieszkanka ulicy Kwiatowej i była 
sołtys Tomic.

Dzwonkowska dodaje, że przede 
wszystkim spowalniacze teraz abso-
lutnie nie spełniają swojego zadania. 
Ten fakt potwierdza większość miesz-
kańców, którzy już zauważyli szybszą 
jazdę kierowców. 

– Poza wszystkim, po co wydawać 
pieniądze na coś, co już funkcjonuje, a 
tutaj dostosowuje się decyzję do życze-
nia jednego mieszkańca. Tam przy tych 
progach była idealna nawierzchnia, to 
nie wymagało nawet naprawy – mówi 
była sołtys wsi.

\\\   No to znowu przebudują 
Mieszkańcy ulicy Kwiatowej, któ-

rzy są rozczarowani nie tylko samo-
wolką swojego sąsiada, ale także gminy 
poprosili o wyjaśnienie urzędników ra-
tusza oraz o wsparcie przedstawicieli 
rady miejskiej, którzy zadeklarowali 
pomoc w sprawie. 

– Oczywiście służymy Państwu 
pomocą. Jak trzeba będzie przycisnąć 
kogoś, to tak zrobimy. Bo fakt jest ta-
ki, jaki jest i trzeba temu zaradzić. Już 
widać, że coś się dzieje, jeśli wcześniej 
był tutaj burmistrz – mówi Aleksandra 
Fedynicz-Komosa – przewodnicząca 
rady miejskiej, która osobiście wraz z 

wiceprzewodniczącym Tomaszem Urą 
przyjechała do Tomic porozmawiać  
z mieszkańcami. 

Mateusz Baj zastępca burmistrza 
gminy Góra Kalwaria przyznaje, że 
wniosek dotyczący progów wpłynął do 
urzędu od jednego mieszkańca, który 
zwrócił uwagę, że są one za wysokie i 
uszkadzają mu auto. 

– Pracownicy gminy, którzy ogląda-
li progi, stwierdzili, że są rzeczywiście 
wyższe od maksymalnych wartości 
przewidzianych w rozporządzeniu, a 
spowodowane jest to tym, że bezpo-
średnio przed nimi, w związku z inten-
sywnym użytkowaniem drogi wyżłobi-
ły się w asfalcie koleiny. Dlatego progi 
zostały przebudowane. Jednak teraz, 
zdaniem części mieszkańców Tomic, 
nie spełniają one swojej funkcji, są zbyt 
niskie i nie ograniczają wystarczająco 
prędkości samochodów. Ustaliliśmy, 
że progi zostaną ostatecznie prze-
budowane w taki sposób, żeby były 
zgodne z obowiązującym rozporzą-
dzeniem, ale jednocześnie wymuszały 
znaczną redukcję prędkości – mówi  
Mateusz Baj. 

Jak deklaruje zastępca burmistrza, 
zadanie zostanie wykonane jeszcze w 
tym roku. 

 Tekst i zdjęcia 
Katarzyna Kowalska

Jak dobrze mieć sąsiada

\\\ NOWA IWICZNA 

Urząd gminy podpisał umowę 
z wykonawcą odcinka ulicy 
Kieleckiej. Nowa droga połączy 
tę ulicę z Sadową. 

Nowa droga będzie miała 120 m 
długości. Zadanie zlecone przez 

urząd gminy obejmie budowę jezdni 

oraz chodnika z kostki betonowej bru-
kowej, jak również wykonanie kanali-
zacji deszczowej z wpustami. 

– Wykonawcą prac będzie firma 
Fal-Bruk (wykonawca ulicy Sadowej i 

Krasickiego), a koszt inwestycji to 680 
tys. złotych – poinformował Mirosław 
Wilusz, zastępca wójta gminy Leszno-
wola. – Prace mają być wykonane w 
terminie 45 dni od podpisania umowy, 
tj. do 2 grudnia – dodał. 

Wiosną przeprowadzono remont 
odcinka ulicy Kieleckiej. Mieszkańcy 
dopytują o modernizację fragmentu tej 
ulicy od strony wjazdu z ul. Słonecznej, 

czyli drogi wojewódzkiej nr 721. Ten 
odcinek Kieleckiej nie posiada chodni-
ka, jednak na razie brakuje środków na 
sfinansowanie zadania.  

Tekst i zdjęcie Anna Żuber

Rusza budowa 
nowego łącznika

Wiosną przebudowano fragment ulicy Kieleckiej, a teraz powstanie zupełnie 
nowy odcinek drogi

Dzwonkowska dodaje, że przede 
wszystkim te progi teraz absolutnie 
nie spełniają swojego zadania.  
Ten fakt potwierdza większość  
mieszkańców, którzy już zauważyli 
szybszą jazdę kierowców

dokończenie 
ze str. 1
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P R O M O C J A

Pięć nagród dla Piaseczna
W trakcie Samorządowego Forum Kapitału i Finansów w Katowicach  

w dniach 11-12 października 2023 r. burmistrz Daniel Putkiewicz ode-
brał dwa wyróżnienia w rankingu dwutygodnika „Wspólnota” – pisma 
samorządu terytorialnego. Piaseczno zostało wyróżnione spośród miast 
powiatowych w kategorii: „Sukces Ekonomiczny kadencji 2018-2023” oraz 
czwarte miejsce w kategorii „Sukces Infrastrukturalny kadencji 2018-2023”.

Rankingi stworzone zostały przez profesora Pawła Swianiewicza z Uni- 
wersytetu Przyrodniczego we Wrocławiu w oparciu o szereg kryteriów.  
W przypadku „Sukcesu Infrastrukturalnego” pod uwagę brane były: wiel- 
kość wydatków finansowych z dotacji z unijnych programów operacyj- 
nych – łączna kwota z lat 2018-2022, powierzchnia nowych mieszkań  
oddanych do użytku – liczba metrów kwadratowych w przeliczeniu na 
1 000 mieszkańców (łącznie w latach 2018-2022), przyrost odsetka liczby 
mieszkańców podłączonych do oczyszczalni ścieków (w latach 2017-2022), 
przyrost odsetka mieszkańców w mieszkaniach podłączonych do kanalizacji 
komunalnej (w latach 2017-2021), przyrost długości ścieżek rowerowych 
w latach 2017-2022, udział odpadów zebranych selektywnie w relacji do 
ogółu zebranych odpadów komunalnych (dane za rok 2022).

Z kolei w rankingu „Sukces Finansowy” kryterium była zmiana wielkości 
budżetu w przeliczeniu na jednego mieszkańca w latach 2017-2022. Pod 
uwagę były brane wszystkie potencjalne (tzn. uwzględniające skutki obniżek 
podatków lokalnych) dochody, oprócz dotacji celowych i po odjęciu przeka-
zywanych przez gminy składek na „Janosikowe”.

– Oczywiście takie wyróżnienia zawsze nas cieszą, bo potwierdzają, 
że podejmowane przez nas działania służą mieszkańcom i są doceniane 
również w tworzonych w oparciu o obiektywne dane rankingach – podkreś-
la burmistrz Daniel Putkiewicz.

Miasto Przyjazne dla Biznesu
W prestiżowym konkursie miesięcznika „Forbes” Piaseczno zajęło dru-

gie miejsce w rankingu Miast Przyjaznych dla Biznesu wśród miast/gmin 
liczących od 50 do 149 tys. mieszkańców. Gala wręczenia nagród odbyła 
się podczas Europejskiego Forum Samorządów Local Trends w Poznaniu  
17 października 2023 r. 

Przy tworzeniu rankingu wzięto pod uwagę w przeliczeniu na 1000 miesz-
kańców: liczbę netto rejestracji nowych spółek w danym mieście/gminie  
(po odjęciu od nowych rejestracji upadłości i wykreśleń z rejestru), liczbę 
zarejestrowanych spółek zagranicznych oraz saldo migracji spółek (prze- 
niesione do miejscowości minus wyprowadzone z niej). Temu ostatniemu 
czynnikowi autorzy rankingu przyznali wagę trzy razy wyższą niż pozostałym.  
Dane dostarczył Centralny Ośrodek Informacji Gospodarczej.

Wyróżnienie za mobilności współdzielone
Piaseczno znalazło się też w czołówce rankingu polskich miast najbardziej 

przyjaznych mobilności współdzielonej. Wśród miast liczących od 30 do 
100 tysięcy mieszkańców Piaseczno zajęło drugie miejsce – po Pruszkowie,  
a przed Słupskiem.

Stowarzyszenie Mobilne Miasto wraz z ekspertami warszawskiej Szkoły 
Głównej Handlowej zbadało 213 miast – wszystkie, w których w 2022 roku 
dostępne były samoobsługowe rowery miejskie, systemy hulajnóg elek-
trycznych, e-skutery i car sharing. Przy opracowywaniu rankingu uwzględ-

niono regulacje miejskie, infrastrukturę, dywersyfikację transportu oraz 
wykorzystanie danych i nowych technologii. W ten sposób powstał ranking 
„Tytuł Mobilnego Miasta”, w którym wyróżniono najlepszych. Rankingowi 
towarzyszy publikacja raportu z wnioskami i rekomendacjami sposobów 
wspierania zrównoważonej mobilności w polskich miastach. Oceniając mia- 
sta, zespół ekspertów uwzględnił kryteria ilościowe i jakościowe. Do tych 
pierwszych należała różnorodność transportowych usług współdzielenia  
w mieście oraz gęstość oferty, tj. liczba pojazdów współdzielonych na 1 tys. 
mieszkańców. Ocena jakościowa dotyczyła otwartości i przyjazności miast 
wobec rozwiązań mobilności współdzielonej – złożyło się na nią dwadzieś-
cia mierników w czterech obszarach. Pod lupę trafiły m.in. następujące 
dziedziny: regulacje i polityki miejskie, stan infrastruktury, dywersyfikacja 
transportu, wykorzystanie danych i technologii związanych z mobilnością 
współdzieloną.

Nagroda za błękitno-zieloną infrastrukturę
W jubileuszowym, dziesiątym konkursie Eco-Miasto gmina Piaseczno 

otrzymała wyróżnienie za błękitno-zieloną infrastrukturę. Wyróżnienie 
zostało przyznane za „dbałość o naturalne siedliska przyrodnicze w tkance 
miasta oraz za głębokie zrozumienie problemów środowiskowych”. Kapituła 
konkursu zorganizowanego przez UNEP/GRID-Warszawa, ośrodek afiliowa-
ny przy Programie Organizacji Narodów Zjednoczonych [ONZ] ds. Środowis-
ka) i Ambasadę Francji, doceniła projekt błękitno-zielonej infrastruktury zre-
alizowany wzdłuż Traktu nad Perełką na odcinku między ulicami Kościelną  
i Czajewicza. Inwestycja przyczyniła się do osiągnięcia efektu ekologicznego, 
który polegał na ochronie naturalnego siedliska podmokłego towarzyszące-
go Kanałowi Piaseczyńskiemu zwanemu Perełką. Zrealizowane w 2022 roku 
prace polegały na uporządkowaniu terenu, usunięciu śmieci, pielęgnacji 
istniejącej zieleni, uzupełnieniu nasadzeń zgodnych z siedliskiem o powier-
zchni 500 mkw. 

Gmina Piaseczno podczas gali konkursowej otrzymała też nagrodę  
od jednego z partnerów strategicznych konkursu Eco-Miasto. Firma Nhood 
Polska przekazała dla naszej gminy 12 000 zł na szkolenia z zakresu zrówno- 
ważonego rozwoju.

W ostatnich tygodniach Gmina Piaseczno została wyróżniona aż pięcioma nagrodami. Docenione zostały działania m.in. w obszarze ekologii, mobilności, warunków do rozwoju 
biznesu. Piaseczno zostało też wyróżnione za „Sukces Infrastrukturalny” oraz „Sukces Ekonomiczny” w dobiegającej końca kadencji samorządu.
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Najstarsza mieszkanka 
Konstancina-Jeziorny 
skończyła 103 lata. Pani Irena 
Gębal jest pensjonariuszką 
Domu Seniora Polskiej 
Akademii Nauk. W dniu 
urodzin solenizantkę 
odwiedził zastępca burmistrza 
Konstancina-Jeziorny Dariusz 
Zieliński.

Przedstawiciel lokalnych władz 
wręczył pani Irenie bukiet kwia-

tów, upominki i przekazał życzenia od 
władz samorządowych. 

– Należy Pani do pokolenia głęboko 
doświadczonego najnowszą historią 
Polski i jest Pani bezcenną skarbnicą 
wiedzy i doświadczeń – podkreślił wi-
ceburmistrz, wręczając 103-latce list 
gratulacyjny. 

Dariusz Zieliński przypominał 
także znane słowa świętego Jana Pa-
wła II o tym, jak wielkie znaczenie dla 
nas wszystkich ma obecność seniorów  
w życiu każdego z nas. 

– Święty Jan Paweł II nazwał se-
niorów „strażnikami pamięci zbio-
rowej”, proszę pamiętać, że nadal 
potrzebujemy Pani doświadczenia i 
życiowej mądrości – dodał zastępca  
burmistrza.

Jak informuje Urząd Miasta i Gminy 
Konstancin-Jeziorna pani Irena Gębal 
urodziła się 19 października 1920 roku. 
Całe swoje życie spędziła w Warszawie. 
Tam się wychowała, chodziła do szkoły 
i pracowała. Zawodowo była związana 
z Polską Akademią Nauk. Pani Irena ak-
tywnie zabiegała o utworzenie Domu 
Seniora PAN w Konstancinie-Jeziornie. 
To ona ponad 50 lat temu położyła sym-
boliczną cegłę pod fundament miejsca, 
w którym mieszka już od 34 lat. 

Osoby, które na co dzień przeby-
wają w towarzystwie pani Ireny, twier-
dzą, iż mimo sędziwego wieku tryska 
ona humorem i ma bardzo pozytywne 
podejście do życia. Jubilatka obecnie 
należy do grona najstarszych osób w 
gminie Konstancin-Jeziorna. 

Najstarszą osobą w Polsce jak do 
tej pory była Tekla Juniewicz z woje-
wództwa śląskiego. Pani Tekla w dniu 
swojej śmierci – 19 sierpnia 2022 roku, 
miała 116 lat i 70 dni. Była drugą pod 
względem długowieczności osobą na 
świecie. Obecnie na naszej planecie ży-
je prawie 400 osób, które mają ponad 
110 lat.

Pierwszym „superstulatkiem”, któ-
ry został zweryfikowany, był Holender 
Thomas Peters. Mężczyzna żył w la-
tach 1745-1857 lat. Zmarł 11 dni przed 
swoimi 112. Urodzinami. 

Redakcja Przeglądu Piaseczyńskie-
go życzy jubilatce dużo zdrowia oraz 
wszystkiego najlepszego!

Katarzyna Kowalska

Pani Irena skończyła 103 lata! 

Pani Irena aktywnie zabiegała o utworzenie Domu Seniora PAN  
w Konstancinie-Jeziornie. To ona ponad 50 lat temu położyła symboliczną  
cegłę pod fundament miejsca, w którym mieszka już od 34 lat
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O sprawie poinformowała policjan-
tów Komendy Powiatowej Policji 

w Piasecznie dyrektorka jednego z pia-
seczyńskich przedszkoli, która stawiła 
się w niej osobiście. Jak poinformowała 
mundurowych, jeden z jej podopiecz-
nych zamiast zabawki, przyniósł do 
przedszkola nadpalonego skręta. 

Funkcjonariusze pionu kryminal-
nego udali się do placówki i zweryfiko-
wali „znalezisko”. Jak się okazało, niedo-
pałek, który przyniósł 4-latek, zawierał 
śladowe ilości marihuany.

– Kolejne kroki funkcjonariusze 
skierowali do domu rodziców chłopca. 
Zastali tam ojca 4-latka, który był wy-
raźnie zaskoczony wizytą policjantów 
– relacjonują piaseczyńscy policjan-
ci. – 35-latek przyznał, że skręt, który 
znalazł się w przedszkolu, jest jego 
własnością. 

\\\   Drugi skręt  
w koszu na bieliznę

Mężczyzna nie był jednak w sta-
nie wyjaśnić, w jaki sposób skręt trafił 
w ręce syna. Dodał, że dwa dni temu 
świętował swoje urodziny, a z tej okazji 
postanowił wypalić marihuanę, jednak 
był to jednorazowy incydent. Policjan-
ci w trakcie przeszukania, w koszu z 
bielizną, znaleźli kolejnego, również 
nadpalonego skręta.

Ojciec 4-latka usłyszał już zarzut 
posiadania środków odurzających, a 
postępowanie w sprawie objęte jest 
nadzorem Prokuratury Rejonowej w 
Piasecznie. 35-latkowi grozi do 3 lat 
więzienia.

Anna Żuber

4-latek przyniósł 
do przedszkola skręta

Mundurowi znaleźli nadpalonego 
skręta także w mieszkaniu ojca 
chłopca
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w jaki sposób skręt trafił 
w ręce syna

dokończenie 
ze str. 1
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POZIOMO: 
1) Olga, napisała „Księgi Jakubowe”;  
2) Hubert Hurkacz; 3) saturnizm, zatrucie 
ołowiem; 4) drugi największy księżyc 
Jowisza; 5) jest nim melonik; 6) inaczej 
szkarlatyna; 7) bułka paryska; 8) gabinet 
dla chorych; 9) miejsce urodzenia Kim 
Ir Sena; 10) o mieszkańcach Ameryki 
Łacińskiej; 11) kobieta nie jedząca mię- 
sa; 12) domek dla działkowca; 13) stolica  
Holandii; 14) „Konrad ...”, powieść Mic- 
kiewicza; 15) stolica Pakistanu; 16) piesz- 
czotliwie o dziadku; 17) pokład rufowy  
statku; 18) wenflon inaczej; 19) znikające  
jezioro w Kazachstanie; 20) druk, formu- 
larz do wypełnienia; 21) ustawa zasad- 
nicza; 22) stolica Saint Lucia; 23) wię- 
zienie Minotaura; 24) trzeci co do  wielko- 
ści księżyc Urana; 25) stara moneta lub  
banknot; 26) nauka o funkcjonowaniu 
przyrody; 27) Joy, autorka „Elzy z afry- 
kańskiego buszu”; 28) krwinka czerwona; 
29) oficjalny przedstawiciel państwa za 
granicą. 
PIONOWO: 
2) mrówkojad czteropalczasty; 5) ogo- 
nek do kasy; 13) Alternatywa dla Nie- 
miec, partia; 14) przepływa przez Świe- 
cie; 18) placówką dyplomatyczną za 
granicą; 19) zespół Zenona Martyniuka; 
30) ucho, uchwyt do mocowania kłód- 
ki; 31) japońska marka elektroniczna; 
32) pofałdowania na drodze; 33) ina- 
czej o pilotach; 34) sztabkowy w piecu;  
35) zostaje po jabłku; 36) dawna Smyr- 
na dzisiaj; 37) halucynoza alkoholowa;  
38) inaczej tinkalcyt, minerał; 39) Colar- 
gol lub Uszatek z bajki; 40) reprezenta- 
cyjna nazywana honorową w wojsku Pol- 
skim; 41) kukiełka, marionetka; 42) pła- 
cą nimi Czesi; 43) największa wyspa 
archipelagu Iles Australes; 44) mylo- 
na z pszczołą; 45) wierzby z kotkami;  
46) tysiąc tysięcy; 47) stolica Friuli-
Wenecji Julijskiej; 48) część mili morskiej; 
49) największe miasto Nowej Zelandii; 
50) Montserrat, hiszpańska śpiewaczka; 
51) najdłuższa rzeka na Nowej Gwi- 
nei; 52) obsługuje ją krupier w kasy- 
nie; 53) rozmokła ziemia po deszczu;  
54) powieść Stanisława Lema; 55) uro- 
dził się tam Manolete; 56) embriony;  
57) lodołam inaczej; 58) suchy i remon- 
towy w porcie; 59) rysunek na nodze.

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Z tej okazji zarząd Uzdrowiska 
19 października udostępnił 
obiekt za darmo  
dla wszystkich mieszkańców 
i kuracjuszy. Na oficjalne 
obchody jubileuszu 
zaproszono przedstawicieli 
samorządu oraz gości 
specjalnych.  

Obchody jubileuszu 45-lecia tęż-
ni solankowej w Konstancinie-

-Jeziornie poprowadził wybitny aktor 
Olgierd Łukaszewicz. Artysta w poe-
tyckim stylu przypomniał wszystkim 
zebranym, którzy wybitni Polacy by-
wali w Uzdrowisku Konstancin i mieli 
ogromny wpływ na popularność tego 
miejsca. 

– Stał się też szybko oazą artystów, 
aktorów, pisarzy i dziennikarzy. Oprócz 
willi na sprzedaż, których projektanta-
mi byli znani architekci warszawscy, 
szukali oni tutaj prawdy, między świa-
tem realnym a fantazją jak czytamy w 
utworze „Jawa i mrzonki” Antoniego 

Słonimskiego. Już przed wybuchem 
I wojny światowej i w czasie 20-lecia 
międzywojennego stał się Konstancin 
modnym kurortem, goszcząc Ignace-
go Paderewskiego, Henryka Sienkie-
wicza czy Mieczysława Fogga. To w 
Konstancinie w willi Świt powstały 
utwory „Przedwiośnie” i „Wiatr od 
morza”, a ich autor Stefan Żeromski 
odnalazł w konstancińskiej przyrodzie 
harmonię i radość życia – tymi sło-
wami Olgierd Łukaszewicz przywitał  
gości. 

Podczas specjalnie zorganizowanej 
konferencji przemawiał prezes zarządu 
Uzdrowiska Konstancin Maciej Mar-
kowski, który jako gospodarz uroczy-
stości, przypomniał początki powsta-
nia tężni solankowej w Konstancinie-
-Jeziornie. 

Tężnia to najbardziej znany obiekt 
uzdrowiska Konstancin-Zdrój. Złoża 
leczniczej solanki odkryto tutaj w 1965 
roku, a 12 lat później rozpoczęto bu-
dowę tężni. W 1978 roku ukończono 
konstrukcję z drewna sosnowego, któ-
rą zbudowali górale, a zbiórkę tarniny 
społecznie przeprowadzili mieszkańcy 

Konstancina. W 1980 zakończono do-
budowę drugiej części tężni.

 Burmistrz Kazimierz Jańczuk 
przypomniał wszystkim zebranym, 
że gmina Konstancin-Jeziorna jest je-

dynym uzdrowiskiem na Mazowszu 
i jedną z 45 gmin uzdrowiskowych w 
Polsce. 

– Gmin w Polsce jest 2477, a my 
znaleźliśmy się w elitarnym gronie 45 
gmin uzdrowiskowych. Można zadać 
sobie pytanie, co spowodowało, że 
jesteśmy w tym gronie? Mikroklimat, 

dużo bujnej zieleni i lecznictwo prze-
de wszystkim uzdrowiskowe – mówił 
burmistrz. 

Uzdrowisko Konstancin ma już po-
nad 100 lat. Zostało założone w 1917 
roku i do dzisiaj cieszy się ogromną po-
pularnością wśród kuracjuszy i warsza-

wiaków, którzy tłumnie odwiedzają to 
miejsce w weekendy. Zawsze głównym 
punktem wizyty jest właśnie tegorocz-
na jubilatka – tężnia solankowa, która 
działa przez cały rok, a z inhalacji moż-
na korzystać nawet zimą.

Katarzyna Kowalska

45 lat temu ruszyła budowa konstancińskiej tężni

„To w Konstancinie w willi 
Świt powstały utwory 

„Przedwiośnie” i „Wiatr 
od morza”, a ich autor 

Stefan Żeromski odnalazł 
w konstancińskiej 

przyrodzie harmonię  
i radość życia” Tężnia to najbardziej znany obiekt uzdrowiska Konstancin-Zdrój. Złoża  

leczniczej solanki odkryto tutaj w 1965 roku, a 12 lat później rozpoczęto  
budowę tężni
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     INFORMACJA
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2023 r., poz. 344 ze zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Piaseczno, z/s w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.eu, zamieszczony został wykaz dot.:
1.  wynajęcia na czas oznaczony w trybie bezprzetargowym na okres od dnia 31.10.2023 r. do dnia 

30.04.2024 r. części działki nr 50, obr. 20 m. Piaseczno, poł.  na Placu Piłsudskiego o  ok. 60 m2 
pow., z przeznaczeniem pod ogródek restauracji. 

Wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia,  
tj. od dnia 25.10.2023 r. 

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno

 DAM PRACĘ 

Pana emeryt rencista na parking  
Gocław  505387116

Zakład mięsny zatrudni: produkcja,  
pakownia, magazyn, tel. 606 259 458 

Przyjmę do pracy ślusarza - spawacza, 
pomocnika ślusarza - spawacza  
oraz pomocnika mechanika, okolice  
Tarczyna, tel. 604 626 444 

Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36

KUPIĘ  

Antyczne meble, obrazy, srebra, platery, 
odznaczenia, szable, książki, pocztówki, 
504 017 418  

SPRZEDAM  

Sprzedaż drewna kominkowego 
885910910 

Drewno opałowe,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

Skład Opału w Prażmowie oferuje:  
węgiel: kostka, orzech, ekogroszek, 
koks, miał, pellet, tel. 22 727 07 00, 

czynne: od pn-pt 7-16, sob 7-13    

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI.  

TEL. 501624562 

Wycinka drzew tel. 505 591 721             

Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje  

samowoli budowlanych sprzed lat,  
tel. 695 451 655 

Sprzedaż i montaż okien i drzwi  
wew. i zew. Rolety zew., wew. żaluzje, 
plisy, moskitiery. Parapety wew. i zew. 
22 717 71 00, 601 623 480, 603 310 223    

Naprawa, serwis okien i drzwi,  
naprawa i wymiana okuć, wymiana  
szyb i uszczelek, tel. 22 717 71 00,  
603 310 223,601 623 480  

Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214

Malowanie, glazurnictwo, podłogi i pa-
nele, szybko i solidnie tel. 669 945 460

Przewóz 1,5t winda, 669445400

AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339

Elektryczne, Hydrauliczne, Gipsy,  
Glazura tel. 606 34 80 66

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

wykonam remonty mieszkań, prace  
ogólnobudowlane, stolarskie, 
510179049 

Elewacje - docieplenia budynków  
- solidnie - tanio - 602-482-572  

Obwoźny skup złomu tel. 501 314 711 

PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej 
508 65 20 30  

Anteny wideo domofony  
montaż naprawa 603375875 

Hydroizolacje bitumiczne, dachy, tarasy 
tel. 791 549 007

Pracownia Tapicerska  
tel. 502-908-661 

Ogrodzenia, panele ogrodzeniowe, siatka 
+ montaż producent tel. 503 572 046

Pranie dywanów, 669445400

Remonty, tel. 609 926 758 

Cyklinowanie, renowacja parkietów 
669-971-494 

Złom wywiozę, 669445400

Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998 

Hydraulik - złota rączka tel. 733 159 220 

Kominiarz tel. 500 214 632 

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

Wywóz gałęzi 519874891 

USŁUGI KOPARKO-ŁADOWARKĄ,  
TEL-516 231 786 

Złom wywiozę. Tel-667 888 999 

ALARMY, KAMERY, DOMOFONY  
600 421 203 

TYNKI GIPSOWE i TRADYCYJNE  
604415352 

Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721        

Przeprowadzki tel. 505 591 721                       

Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721           

Naprawa, krycie dachów,  
tel. 511 928 895 

Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

Dachy, naprawy, papa termozgrzewalna, 
tel. 502 473 605

Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907 

AUTO-MOTO KUPIĘ

Skup aut za gotówkę szybki dojazd  
i wycena tel. 533 525 533

Skup aut 2010-2023r. 505 530 300

SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738  

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

Posiadamy 120 miejsc noclegowych  
w miejscowości Prażmów, przy trasie 
Grójec-Piaseczno ok 35 km na południe 
od Warszawy. Niskie ceny od 25 zł za łóż-
ko. Polecamy śniadania i obiadokolacje. 
Zorganizujemy imprezy okolicznościowe. 
Zapraszamy na pobyt krótko i długoter-
minowy. tel. 537 370 420

57 letnia kobieta poszukuje mieszkania 
na parterze, najchętniej w Grodzisku 
Maz. u starszego Pana. Tel-664 887 107 

Małżeństwo z dwójką dzieci  
wynajmie mieszkanie w Piasecznie. 

Tel.731 163 646   

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

Działki rekreacyjne leśne, Prażmów,  
tel. 602 770 361

Działki budowlane 800 m2  
k. Prażmowa, tel. 602 770 361     

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

KUPIĘ MIESZKANIE, może być  
zadłużone, z komornikiem,  
do remontu, z problemem prawnym, 
także udziały. Tel 888062333 

KUPIĘ ZA GOTÓWKĘ KAŻDĄ  
NIERUCHOMOŚĆ Z PROBLEMEM 
PRAWNYM, ZADŁUŻONĄ,  
UDZIAŁY W NIERUCHOMOŚCIACH.  
TEL: 786-805-828        

NAUKA 

Matematyka, 664 438 144 

ZDROWIE 

Protezy zębowe naprawa.  
Tel-502 031 221 

FINANSE 

KSIĘGOWOŚĆ, PŁACE, ZUS  
- bezstresowo, profesjonalnie,  

kompleksowo. Kontakt - Messenger, 
WhatsApp, telefon, mail, osobisty.  

Możliwość zdalnego  
załatwiania wszelkich spraw.  

Biuro Prawno-Podatkowe działa  
1995r. - bez „wpadki”.  

502088028; biuro@e-pit.net  
Zapraszamy serdecznie. 
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